
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 22. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 374
Vil ministeren redegøre for, hvornår ministeriet blev opmærksom på, at visse herberger 
indregnede deres natherbergstilbud i taksten og dermed fik refusion på et fejlagtigt 
grundlag? Og vil ministeren redegøre for, hvordan ministeriet har rettet op på dette? 
Der henvises til, at Rigsrevisionen i beretning 1/2024 har fundet frem til, at 43 pct. af 
kommunerne indregner udgifter til natherberger i taksten til herberger.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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